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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

28. oktober 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 14
Ministeren bedes oplyse, om der nationalt eller internationalt er forskning, 
undersøgelser eller lignede, der beskæftiger sig med ADHD/damp iblandt 
indvandrere og efterkommere, og om der er erfaringer med, hvordan man 
opdager og håndterer ADHD i den i artikel i Information 25/10-08 (Politikere 
kræver styrket indsats for tosprogede ADHD-børn) omtalte gruppe. 

Ministeren bedes redegøre for eventuelle initiativer, som regeringen agter at 
foretage med henblik på at sætte fokus på området, således at 
myndighedspersoner bliver i stand til at opdage disse børns symptomer, så 
de bedre kan håndteres. 

Ministeren bedes oplyse, om der i enkelte kommuner eller eksempelvis på 
enkelte institutioner er erfaringer, som med fordel kan spredes ud til resten af 
landet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmarh@ft.dk, dflope@ft.dk

og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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